
Signed Document
via https://min.ebox.nu

Protokoll från NNSF styrelsemöte 230918

Signed 
text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)
Name: Protokoll NNSF 230918.pdf
Size: 180552 byte
Hash value SHA256: 
3b9b1beebb101e892c59a7afe5f2e286f25d59b54291dd587bee837f7a7cf1c9

The original file and all signatures are attached to this PDF.
To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:
Carl Magnus Oskar Wikström
Signed with BankID 2023-09-20 22:04 Ref: 7020598b-4144-40c4-ac98-44589e1e9be7

RASMUS SCHURMANN
Signed with BankID 2023-09-20 11:15 Ref: ed61f5ac-2553-4306-833b-c604bc52f63d

Christina Boström
Signed with BankID 2023-09-18 21:19 Ref: a470cd7d-ef8d-4e4e-8ade-a208d487b040

 C
M

O
W

, R
S,

 C
B 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





 

Protokoll fört vid Norra Norrlands 
Styrkelyftsförbunds Styrelsemöte 
 
Datum: 2023-09-18 
Tid: 20.00-21.00 
Plats: Facebook messenger 
 
Närvarande: 
Magnus Wikström 
Linda-Marie Steggo 
Rasmus Schurmann 
André Johansson 
Christina Boström 
 
§2301 Mötets öppnande 

Sittande ordförande Magnus förklarar mötet öppnat. 
 
§2302 Val av mötessekreterare och protokolljusterare 

Sittande sekreterare Christina väljs som sekreterare. 
Rasmus väljs som protokolljusterare. 

  
§2303 Föredrag av dagordningen 

Ordförande Magnus går igenom dagordningen som godkänns av närvarande 
styrelsemedlemmar. 

 
§2304 Tempen på distriktet 

Varje föreningsrepresentant berättar om pulsen i klubben. Generellt bra, känns att 
folk börjar komma tillbaka efter sommaren och är taggade inför hösten. Lite nya 
medlemmar har dykt upp. 

  
§2305 Per capsulam  

Beslut att köpa projektor och projektorduk via chat:  
• Styrelsen beslutar att köpa in projektor+projektorduk enl förra 

mötesprotokollet 

 
§2306 Föregående protokoll 

• Domarutbildning 
o Alla som deltog verkar ha klarat domarprovet, vi har nu 26 domare i distriktet.  
o Vi diskuterar möjligheterna att ha separerade serietävlingar under 

nästkommande år i och med att vi börjar få så många domare i distriktet. 
Detta för att medlemmarna i distriktet ska slippa resa så långväga för 
serietävlingar. 

• Materialförsäljning 9000 kr för brutalbänk + dipsställning till Luleå AK 
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o Styrelsen tar beslut om att låta sälja NNSFs brutalbänk och dipsställning till 
Luleå AK för en summa av 9000kr. 

• Barents Summer games 
o Alexander Björk representerade oss under konferensen förra helgen. Enl 

honom handlade det hela mer generellt om Barents. 
o Förslag om att starta arbetsgrupp för Barents Summer games. 
o Nästkommande tävling är nästa år 23-25 augusti i Finland 

• Teams för NNSF (fördröjt pga Magnus) 
o Magnus ska sätta upp inlogg för styrelsemedlemmarna. 

 
§2307 Ekonomi 

• Ekonomisk lägesrapport. 
o Andre presenterar ekonomisk lägesrapport. Nytt sedan förra mötet är att vi fått 

in 50 000 kr i bidrag för utvecklingsläger. Pengarna som inte används kommer 
skickas över till SSF. Domarutbildningsfakturan inkommer inom snar framtid. 

o Linda-Marie får i uppgift att kolla upp och ge förslag om “riktlinjer” för hur 
många domare som behövs för en tävling. 

 
§2308 Domare 

• Databas med kontaktuppgifter 
o Förslag om att via databasen hålla lite koll på hur många uppdrag varje 

domare gjort. 
• Återkoppling om domarersättningslistan fungerade 

o Ja, det verkar den ha gjort. Justering kring alternativet “tävlar ja/nej” byts ut 
mot “heldag/halvdag” eftersom det är det som vi utgår ifrån för att ge 
ersättning. 

 
§2309 Tävlingar 

• Inför tävlingshösten 
o Pokaler:  

▪ Förtydligande sedan förra mötet: Antal pokaler avser Damklass 
respektive Herrklass samt styrkelyft respektive bänkpress. 

▪ Rasmus får i uppdrag att kolla på Medaljer istället för Pokaler för att 
försöka hålla nere kostnaderna. 

o “Stor-DM” på prov i höst! 11-12 november. 
• Chippning av distriktsrekord på DM.  

o Beslut tas i styrelsen om att detta inte är aktuellt i nuläget. 
• Standardrekord 

o Då vi beslutar att inte börja med chippning på DM är denna punkt inte heller 
aktuell.  

.  
§2310 Övriga frågor 

• Upphandling av tävlingssystemet 
o Beslut om att avvakta ny upphandling av nuvarande tävlingssystem då andra 

alternativ kan bli aktuella.  
• Fysiskt styrelsemöte i samband med DM 

o Närvarande styrelsemedlemmar ställer sig positiva till ett fysiskt styrelsemöte i 
samband med DM, antingen fredagkväll innan tävling eller lördagkväll.  

• Uppföljning av Norrlandsmästerskapen 
o Ta upp kontakt med övriga Norrlandsdistrikt för utvärdering och planering av 

Norrlandsmästerskapen. Magnus tar kontakt. 
• Uppdatering av distriktsrekord 

o Rasmus uppdaterar distriktsrekorden. 
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§2311 Nästa möte 
 Nästa möte bestäms prelimiärt till den 17e oktober kl 20-21. 
 
§2312 Mötets avslutande 
 Ordförande Magnus förklarar mötet avslutat. 
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